## 展覽館 Exhibition Gallery

1 (星期二 Tue) 10:00am-6:00pm

展覽館 1 至 5 Exhibition Gallery 1 to 5

主辦:中華人民共和國文化和旅遊部 香港特別行政區政府文化體育及旅遊局

支持:中央人民政府駐香港特別行政區聯絡辦 公室宣傳文體部

承辦:江西省文化和旅遊廳

香港特別行政區政府康樂及文化事務署

策劃:贛州市文化廣電旅遊局 萍鄉市文化廣電旅遊局 非物質文化遺產辦事處

Presented by:

Ministry of Culture and Tourism of the People's Republic of China

Culture Sports and Tourism Bureau, The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Department of Publicity, Cultural and Sports Affairs of the Liaison Office of the Central People's Government in the Hong Kong Special Administrative Region

Organised by:

Jiangxi Provincial Department of Culture and Tourism Leisure and Cultural Services Department, The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Curated by:

Ganzhou Municipal Bureau of Culture, Radio, Television and Tourism

Pingxiang Municipal Bureau of Culture, Radio, Television and Tourism

Intangible Cultural Heritage Office

根與魂 - 物華天寶・非常客家: 江西省非物質文化遺產展演

Genesis and Spirit - Treasures of Nature · Extraordinary Hakka: Intangible Cultural Heritage **Exhibition of Jiangxi** 

節目查詢 Programme Enquiry: 2851 6134

5 (星期六 Sat) 3:00pm-7:00pm

展覽館 1 至 5 Exhibition Gallery 1 to 5

粤港澳大灣區水墨概念協會主辦

6 (星期日 Sun) 至 to

**8** (星期二 Tue) 10:00am-7:00pm

天人共創水墨概念第十一次藝術展(十一) Heaven and Man as One 11th Ink Concept Art Exhibition

Organised by the Greater Bay Area Ink Concept Association

9 (星期三 Wed) 10:00am-6:00pm

節目查詢 Programme Enquiry: 9086 0196 / 9879 9023

11 (星期五 Fri) 3:00pm-8:00pm

展覽館 1 至 5 Exhibition Gallery 1 to 5

12 (星期六 Sat)

至 to

22 (星期二 Tue)

10:00am-8:00pm

主辦:中國文學藝術界聯合會香港會員總會

合辦:河南省人民政府新聞辦公室 河南日報社 河南省文化和旅遊廳

> 河南省文物局 安陽市人民政府

Organised by:

China Federation of Literary and Art Circles Hong Kong Member Association

Co-organised by:

Information Office of Henan Provincial People's Government

Henan Daily

Department of Culture and Tourism of Henan Province Henan Provincial Administration of Cultural Heritage Anyang Municipal People's Government

(了不起的甲骨文)展覽

**Amazing Oracle Bone Script Exhibition** 

節目查詢 Programme Enquiry: 2272 3999

25 (星期五 Fri) 2:00pm-8:00pm

至 to

展覽館 1 至 5 Exhibition Gallery 1 to 5

中國文學藝術界聯合會香港會員總會主辦 26 (星期六 Sat) 中國美術家協會香港會員分會協辦

30 (星期三 Wed) 10:00am-8:00pm

10:00am-4:00pm

Organised by the China Federation of Literary and Art Circles Hong Kong Member Association In association with the China Artists Association Hong Kong Chapter

31 (星期四 Thu) (書寫的力量)展覽

The Power of Chinese Characters Exhibition

節目杳詢 Programme Enquiry: 2511 6633



## 香港中央圖書館 Hong Kong Central Library

2025

## 展覽館及演講廳節目表

Event Calendar of

Exhibition Gallery & Lecture Theatre

## 七月 July

資料截至 2025 年 6 月 12 日。 節目如有更改,以各主辦單位最後公佈為準。 有關節目詳情,請參閱個別節目單張。

Information updated as of 12 June 2025. Programmes are subject to change with the presenter's announcement as final. Please refer to individual programme pamphlet for programme details.

